
Protokół Nr 21/17 
z posiedzenia Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej, które odbyło się w dniu 11.08.2017r.

Początek posiedzenia godz. 13:00  zakończenie godz. 14:40
Obecni Członkowie Komisji:

1. Konieczna Krystyna
2. Ujma Zofia
3. Płoński Henryk
4. Gorczyca Krzysztof

Nieobecni usprawiedliwieni: Pędziwiatr Ewa
Nieobecni nieusprawiedliwieni: ………………………

Obecni spoza grona Członków Komisji:
1. Dorota Piotrzkowska

Porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia – zatwierdzenie porządku obrad
2. Spotkanie z Dyrektor Szpitala Bukowiec w sprawie ZOL
3. Sprawy różne.
4. Zamknięcie posiedzenia

Streszczenie przebiegu obrad:
Ad. 1
Posiedzenie K. Z i O. S. otworzyła i przywitała zebranych Przewodnicząca Pani Krystyna
Konieczna. Zatwierdzono porządek obrad.

Ad. 2
Przybyła  na  posiedzenie  Dyrektor  Powiatowego  Centrum  Zdrowia  Pani  Dorota
Pieotrzkowska, poinformowała zebranych o obecnej sytuacji w spółce PCZ. Aktualnie trwają
przygotowania do przeniesienia ZOL-u z ul. Jeleniogórskiej do Szpitala „Bukowiec”, gdzie
zostały wyremontowane pomieszczenia pod działalność tej placówki. 30.08.2017 r. odbędzie
się otwarcie ZOL-u w Szpitalu „Bukowiec”, będzie przewiezionych 54 pacjentów.
Odnośnie przystanku przy przychodni na ul. Jeleniogórskiej, sprawa jest finalizowana.
W następnej kolejności przenoszone będzie hospicjum z ul. Jeleniogórskiej.
Pani Dyrektor odpowiedziała na pytania mieszkańców, które w ich imieniu zadawali Radni. 

Ad.3
W sprawach różnych Radni dyskutowali o braku toalety publicznej w centrum miasta. Toaleta
przy ul. Jagiellończyka nie funkcjonuje. Akurat członkowie komisji mogli doświadczyć, jak
bardzo jest potrzebna toaleta, przyjezdna wczasowiczka przyszła do Urzędu Miejskiego aby
móc skorzystać z toalety. Należy się poważnie zastanowić nad utworzeniem toalety wraz z
prysznicem w centrum,  tym bardziej,  że  jest  mnóstwo pustych  pomieszczeń  usługowych,
niewykorzystanych.
Następnie Radni dyskutowali  o dożywianiu dla potrzebujących korzystających z MOPS-u.
MOPS wypłaca za posiłki, firma która przygotowuje obiady twierdzi, że zrezygnuje w ogóle z
usług,  gdyż  jest  za  mało  odbiorców obiadów.  K.  Z.  i  O.  S.  jest  przeciwna wypłatom za
obiady. Żaden podpisany z MOPS-u nie przeznaczy kwoty 70,80 zł na posiłki i w rezultacie



będą  chodzić  głodni.  Komisja  ponownie  składa  wniosek  o  otworzenie  przetargu  na
przygotowywanie posiłków dla podopiecznych MOPS-u.

Ad.4
Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji
1. Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej po raz kolejny wnioskuje o utworzenie toalety

miejskiej wraz z urządzeniem higienicznym (prysznicem publicznym). Wnioskujemy
o umiejscowienie  tego przybytku  w centrum miasta,  stoją  wolne  lokale  użytkowe
niewykorzystane. Podczas posiedzenia komisji w dniu 11.08.2107r. na drugie piętro
do  biura  rady  przyszła  kobieta  przyjezdna  która  nie  mogła  skorzystać  z  toalety
publicznej bo takiej nie ma. Proszę potraktować problem jako piln.

2. Komisja  Zdrowia  i  Opieki  Społecznej  wnioskuje  o  nie  wypłacanie  za  obiady,  a
utrzymanie dożywiania dla potrzebujących korzystających z MOPS-u. Członkowie K.
Z.  i  O.  S.  są  przeciwni  wypłacaniu  za  posiłki,  wnioskujemy  zatem  o  ogłoszenie
przetargu na dożywianie dla potrzebujących.

    Protokolant Przewodniczący Komisji

    Zofia Ujma     Krystyna Konieczna


